
Referat af bestyrelsesmøde 30.11.2022 

Til stede: David, Ivar, Annbritt, Susie og Lise-Lotte 

 

Billeder til lokalbeskrivelsen efterspørges på Facebook / Lise-Lotte 

Sociale arrangementer / Susie 

Vi vil gerne i dialog med formanden for teknisk udvalg, evt. høre om han vil komme til vores 
generalforsamling/ David 

Miljøgruppen  

Hvad skal der til for at søge hjælp til Kystbeskyttelse? / Mikkel & Annbritt 

Vi vil ligge en artikel ud på vores Facebook gruppe fra mødet med Borgmesteren / Annbritt og David 
forfatter hver 4 linjer som sendes til Susie, der uploader til vores Facebook side. 

 

Hjemmesiden overtages af Ivar fra Anette 

Næste møde skal vi drøfte trækplaster til generalforsamlingen / alle 

 


